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Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně  
ze dne 10. 5. 2006 

 
Přítomno: Kristýna Cílková, Petr Dub, DiS., doc. ak. soch. Michal Gabriel, 

ak. mal. Vladimír Merta, doc.Mgr. Jana Preková, Veronika Psotková,  
prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., ak. mal. Margita Titlová 

Omluveni: Mgr. Irena Armutidisová, prof. ak. mal. Martin Mainer, Zuzana Musilová, 
Nepřítomen:  doc. Mgr. Jana Preková 
Hosté: Mgr. Jaroslava Bílá, Mgr. Richard Fajnor, doc. PhDr. Petr Spielmann, d.r.h.c. 
 
Program zasedání: 
1. Slib senátora – doc. Preková (doc. Gabriel); 
2. Schválení programu (doc. Gabriel); 
3. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 27. 4. 2006 v Brně (doc. Gabriel); 
4. Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně (p. Dub, DiS., doc. Kvíčala, PhDr. Spoustová); 
5. Směrnice o přijímacím řízení na ak. rok 2006/2007 pro studenty studující v českém 
a anglickém jazyce (Mgr. Fajnor, doc. Spielmann); 
6. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Spielmann); 
7. Předložení návrhu rozpočtu na rok 2006, počátek předkládací lhůty (Mgr. Bílá); 
8. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
9. Termín následujícího řádného zasedání AS FaVU ( doc. Gabriel); 
10. Různé 
 
 
Ad 1. 
Doc. Preková se bez omluvy nedostavila na zasedání AS, tudíž volební slib senátora nesložila. 
Ad 2. 
AS schválil program řádného zasedání. 
Hlasování: 
Pro:6,  proti:-, zdržel:-Schváleno. 
Ad 3. 
AS schválil zápis se zasedání AS FaVU. 
Hlasování: 
Pro 6, proti: -, zdržel: - 
Zápis schválen 
Ad 4. 
PhDr. Spoustová sdělila, že na AS VU byly projednány zprávy rektora a prorektora. 
Proběhla diskuse, o oprávnění  užívaní titulu Umělecká rada. Právní oddělení prověří, otázku,zda    
užívat titul Umělecká rada nebo Vědecká rada. 
AS FaVu vzal na vědomí zprávu z jednání AS VUT přednesenou p. Dubem DiS a PhDr. Spoustovou. 
Ad 5. 
Děkan poukazuje na sporný bod ve Směrnici o přijímacím řízení za ak. rok 2006/2007 (viz příloha č. 
1-3), týkající se poslední fáze přijímacího řízení. Bodové hodnocení a součty určí pořadí zda student 
bude či nebude přijat. 
Ad 6. 
Děkan informuje senát o schválení doktorantského studia. V zimním semestru lze začít s přijímacími 
zkouškami. 
Děkan předložil informace z jednání s rektorem VUT a PhDr. Ondračkou 

- projednával se návrh na dlouhodobý záměr, byl přijat vcelku kladně 
- do dlouhodobého záměru lze začlenit doktorantský záměr a to po vydání akreditačního dekretu 
- rektor se staví za existenci a provoz galerie a za zřízení archivu Woodyho Vasulky 

 
Děkan navrhuje vést Katedru teorií a dějin umění jako samostatné pododdělení se samostatným 
hospodařením. 
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Ad 7. 
Mgr. Bílá předložila AS návrh rozpočtu na ak. r. 2006/2007 a zároveň podala k návrhu bližší 
informace. 
Usnesení AS FaVU: předkládací lhůta začíná běžet dnem 10. 5. 2006. AS FaVU bude o rozpočtu 
hlasovat na příštím řádném zasedání dne 24. 5,. 2006. 
Ad 8. 
Mgr. Bílá informovala AS o stavu hospodaření za duben 2006. Náklady za duben činí 2 650 000 Kč,  
 z toho mzdové náklady 1 100 000 Kč, pojistění 390 000 Kč, spotřeba energií 360 000 Kč. Souhrn 
celkových nákladů od začátku roku činí 7 334 000.  
Ad 9. 
Vzhledem k nutnosti schválení rozpočtu byl další termín zasedání AS schválen na 24. 5. 2006 ve 13 
hod. v pracovně děkana. 
Hlasování: 
Pro: 5, Proti:-, Zdržel: 1, Nepřítomna: ak. mal. Titlová. Schváleno 
Ad 10. 
Doc. Gabriel seznámil členy senátu s výší příplatků a odměn za členství v AS FaVU. 
Dále Doc. Gabriel seznámil senátory se zachováním stávající praxe nevyplácení příplatku za vedení a 
výkon funkce senátorům, kteří se bez omluvy (pouze z důvodu dovolené, nemoci a služební cesty) 
nedostaví na jednání. Nedostaví-li se senátor do 15 min. po začátku jednání, bude jeho nepřítomnost 
považována za neomluvenou absenci (tyto případy budou řešeny individuálně). 
Doc. Gabriel do příštího zasedání AS předloží návrh na podmínky pro poskytnutí příplatků 
senátorům.. 
AS se dohodl, že do příštího zasedání všichni účastníci AS předloží připomínky k tématu 
neomluvených jednání AS FaVU: 
Pan Dub  informoval AS, že za studentskou komoru se bude sl. Kristína Cílková zúčastňovat jednání 
kolegia děkana. 
Pan Dub informuje AS FaVU o tom, že se budou konat pravidelné jednání studentské komory 1hod 
před AS FaVU. 
  
 
 
 
 
 
Zapsala: Ivana Chválatová 
Verifikoval:  doc. Gabriel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


